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Abstract: This research aims to uncover the contributions of

Algerian researchers in specialized dictionaries industry by
monitoring Badr eddine ben Tridi efforts want to develop educational,
dictionaries from classified dictionary of modern education (Arabic-
English-Arabic), which is considered as the first educational
dictionary bearing specializes in Algeria, which enabled her to make
Arabic language Award for 2010, including a lexicon on terms 376
knowledge in areas relevant to the field of education, as : Pedagogy,
didactic, assessment, curriculum, textbook, psychology, and science
exams, and other sciences. This dictionary will be processed by
elements of his introduction, clarifying its objectives and cognitive
modalities put the terminological tally, disclosed Friday, sources and
mechanisms in place, whether it comes to ranking method, patterns,
referral system, and various supplements that tail.

Résumé: Cette recherche vise a découvrir les contributioes d
chercheurs algériens dans lindustrie des dictionnaires spécialisés en
surveillant Badruddin ben Tridi efforts veulent développer
'éducation, dictionnaires dictionnaire classées de [I'éducation
moderne (arabe-anglais-arabe), qui est considérée comme le premier
roulement dictionnaire pédagogique se spécialise en Algérie, qui lui a
permis de faire de la langue arabe pour 2010, y compris un lexique sur
les termes 376 savoirs dans des domaines pertinents au domaine de
'éducation, comme : Examens pédagogie, didactiques, évaluation,
programme, manuel, psychologie et sciences et autres sciences. Ce
dictionnaire sera traité par des éléments de son introduction, clarifier
ses objectifs et modalités cognitives mettent la concordance
terminologique, divulguée vendredi, sources et mécanismes mis en
place, si il s’agit de la méthode de classement, patrons, systeme
d’aiguillage et divers compléments que de queue.
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